

《单词百科: notary是什么意思? notary怎么发音? notary的解释和用法》

英语单词notary是什么意思? notary怎么读? notary怎么发音? 简答网为您整理了notary的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



notary怎么读

notary的读音:[' n ə ʊ t ə ri]

notary的意思

1、n.公证人，公证员;

notary的相关词组

1、notary public 公证人;

2、NOTARY AND PUBLIC SECURITY 公证人、公安机关

notary的近义词

- 1、 **attorney** n. 律师; 代理人;
- 2、 **lawyer** n. 律师, 法学家;
- 3、 **notary public** n. 公证人;
- 4、 **solicitor** n. 初级律师; 恳求者, 求婚者; 〈美〉 掮客, 募捐人;

notary的双语例句

- 1、 His practicing certificate of a notary has been revoked.
被吊销公证员执业证书的。
- 2、 Are you satisfied, sir? continued the notary, addressing the old man.
公证人继续向老人说道, “ 您满意了吗, 阁下? ”
- 3、 The notary, sitting in his corner , watched the abbe's placidly.
公证人坐在一旁, 神色泰然地望着神父。
- 4、 The baroness , who had signed, returned the pen to the notary.
男爵夫人这时已签过字, 把笔交回给律师。
- 5、 That notary is authorised to perform the certain legal functions.
公证人被授权执行某些法律职能。
- 6、 Add a notary clause that complies with the notary law.
根据公证法增加公证条款。
- 7、 She is the town clerk and a certified public accountant and notary public.
她身兼城镇文书、执业会计师和公证人数职。
- 8、 Mark was a duly commissioned. qualified and Notary public. in the State of California.

马克是一位加利福尼亚州确信的受委任的有资格的公证人.

9、Any attachment must be initialled by the Notary Public and the person completing this PIF.

任何附件必须同时经公证机构及填写人签名.

10、We need the services of an authorized Notary public.

我们需要一位权威公证的人服务.

11、Translations need to be notarized by a notary public of BC.

是不是翻译件还要公证的啊?那就还多一道程序了.

12、Chapter 3 puts forward several assumptions on how to perfect our country's notary system.

第三章主要从如何完善我国的公证制度提出几点设想.

13、You'd better go to the notary office and ask for a property notarization.

你最好去公证处做个财产公证.

14、Took this to prove to the notary office to require notarized Notary Office to you.

拿着这个证明去公证处,要求公证处给你公证.

15、But before the notary could answer, Villefort had drawn him aside.

公证人还没等回答,维尔福就把他拉到了一边.

16、As a preventive judicial system, notary is an indispensable part in China's judicial structure.

作为一种预防性的司法证明制度, 公证在我国的司法体制中不可或缺.

17、And the steward followed the notary out of the room.

于是管家跟着那公证人走出了房间.

18、Article 17 A notarial will is one made by a testator through a notary agency.

第十七条公证遗嘱由遗嘱人经公证机关办理。

以上是简答网为您整理的notary怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于notary的用法、notary的释义、notary的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/notary>

